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فرهنــگ فر وزیــر  اســماعیلی،  محمدمهــدی 
و ارشــاد اســامی در نشســت صمیمانــه بــا 
نمایندگان دانشجویان انجمن های اسامی 
سراسر کشور که شامگاه یکشنبه در دانشگاه 
درخصــوص  شــد،  برگــزار  تهــران  الزهــرا 
وضعیت شبکه نمایش خانگی گفت: اینکه 
با صداوســیما در خصوص وضعیت شبکه 
نمایــش خانگــی دچــار اختــاف نظرهایی 
باشــیم موضوعــی طبیعــی اســت امــا ایــن 
اختــاف نظر هــا بــه ایــن معنی نیســت که 
بخــش نظــارت نمایــش خانگــی رها شــده 
باشــد، بلکــه ایــن نظــارت همچنان توســط 

»ساترا« صورت می گیرد.
او بــا تأکیــد بــر برپایــی جلســات متعدد 
وزارت فرهنــگ  مشــترک میــان مســئولان 
بــا مدیران رســانه ملــی برای حــل اختاف 
نظرهــا در خصوص شــبکه نمایش خانگی 
ابــراز کرد: در حال حاضــر با همیاری رئیس 
ســازمان صداوسیما به عنوان برادر، دوست 
و همــکار ســابق در رســانه ملــی به دنبــال 
شــبکه  بــا  مرتبــط  مســائل  فصــل  و  حــل 

نمایــش خانگــی هســتیم و وزارت فرهنگ 
در خصــوص نتایج این جلســات کاماً تابع 

قوانین است.
اســماعیلی در ایــن نشســت با اشــاره به 
برنامه هــای وزارت فرهنــگ در حوزه عفاف 
فرهنــگ  وزارت  کــرد:  تصریــح  حجــاب  و 
از جملــه نهادهــای مســئول در ایــن حــوزه 
بــه حســاب می آیــد و ایــن مســئولیت کاماً 
به صورت ایجابــی صورت می گیرد و برپایی 
نمایشــگاه مد و لبــاس در محل نمایشــگاه 
بین المللــی تهــران از ســوی کارگــروه مــد و 
لباس، برپایی جشــنواره مــد و لباس فجر با 
توجه به پوشــش های اصیــل و بومی و اباغ 
آیین نامه تولید لباس پس از ۱۰ ســال وقفه 
تنهــا بخشــی از فعالیت هــا و اقدامات اخیر 
وزارت فرهنــگ و ارشــاد اســامی در حــوزه 

عفاف و حجاب است.

ë  روز مناســبت  بــه  فرهنــگ  وزیــر  پیــام 
بزرگداشت شیخ شهاب الدین سهروردی

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی همچنین 

با ارســال پیامی ســالروز بزرگداشــت شــیخ 
شهاب الدین سهروردی را گرامی داشت.

او دربخشی ازاین پیام که از سوی امرالله 
حســنی مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســامی 
اســتان زنجــان در مراســم بزرگداشــت آن 
فیلســوف قرائت شد آورده است:»سرزمین 

نام هــای  یــادآور  همــواره  »ســهرورد« 
افتخارآمیزی است که نقشی مهم در تاریخ 
اندیشــه، حکمت عرفــان و ادب ایــن مرز و 

بوم داشته است. 
مفاخری بزرگ و ذیل نام ســهروردی ها 
شــهاب الدین  آن  درخشــان  نگیــن  کــه 

یحیی ســهروردی معروف به شــیخ اشــراق 
همچنــان نورافشــان حکمــت برخاســته از 
معرفــت ایرانی اســامی اســت و نــدای آن 
در سراســر جهــان دانش خــواه طنین انــداز 

است.«

ë  بــزرگ جشــن  در  فرهنــگ  وزیــر  حضــور 
»مباهله«

همچنیــن  اســماعیلی،  محمدمهــدی 
در مراســم جشــن مردمی »مباهلــه« که در 
مجموعه فرهنگی شــهدای انقاب اسامی 
)سرچشــمه( برگزار شــد ضمــن تبریک روز 
مباهلــه  اهمیــت  درخصــوص  »مباهلــه« 
به عنوان نقطه وصل و تقریب امت اسامی 
گفــت: مجموعــه وزارت فرهنــگ و ارشــاد 
اســامی، امســال نیــز برنامه هــای متنوعی 
تاریخــی »مباهلــه«  بــرای بزرگداشــت روز 
تــدارک دیــده بــود و امیدواریــم برای ســال 
آینــده نیــز اقدامــات جدیــد و برنامه هــای 
و  تعظیــم  بزرگداشــت،  بــرای  را  فاخــری 

تکریم روز بزرگ مباهله شاهد باشیم.
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وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در نشست با دانشجویان اعلام کرد

به دنبال حل اختلافات با صداوسیما درباره نمایش خانگی هستیم 
کشف استعدادهای جوان در عرصه هنر

مدیــرکل مرکز هنرهای تجســمی وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی 
معتقــد اســت کــه جریان ســازی مؤثر جشــنواره هنرهای تجســمی 
جوانــان از طریــق اتصــال آن به جشــنواره هنرهای تجســمی فجر، 
ممکــن خواهــد بود.عبدالرضــا ســهرابی )مدیــرکل مرکــز هنرهای 
تجســمی و رئیس شــورای سیاســتگذاری جشــنواره بیســت و نهم( 
بیان داشــت: اهداف مهم جشــنواره عبارت از کشــف استعدادهای 
جوان در عرصه هنر، تســهیل ارتباط ســینه به سینه هنرجو با استاد 
و کادرســازی بــرای هنر انقاب اســامی اســت. او افزود: جشــنواره 
هنرهــای تجســمی جوانــان ایــران، آوردگاهــی ملّــی بــرای حضور 
آحاد جوانان ایران اســامی و بســتر وســیعی اســت که تنوع قومی 
و فرهنگــی را در مقیــاس ملّی شــامل می شــود. به بیــان دیگر، این 
جشــنواره هنری فرصت یگانه ای اســت که به طور یکسان در اختیار 
عمــوم جوانــان و نوجوانــان این مرز و بــوم قرار می گیرد. بیســت و 
نهمین جشــنواره هنرهای تجســمی جوانان ایران بــا هدف رقابت 
در عرصه خاقیت هــای هنری، ارتقای تــوان تخصصی هنرجویان 
و معرفی اســتعدادهای جوان هنری، شهریور ماه امسال در تهران 

برگزار می شود.

انتخابات »خانه سینما« به زمان دیگری موکول شد 
شــانزدهمین دوره انتخابــات خانــه ســینما که قرار بــود بعدازظهر 
یکشــنبه دوم مردادماه برگزار شــود، لغو و به زمــان دیگری موکول 
شــد. هیأت مدیــره خانه ســینما، در پیامی به رؤســای صنوف خانه 
ســینما، توقــف برگــزاری این 

انتخابات را اعام کرد.
محمدعلی نجفی، رئیس 
ســینما  خانــه  هیأت مدیــره 
در گفت وگــو بــا ایســنا درباره 
زمــان برپایی مجمع عمومی 
انتخابــات  و  ســینما  خانــه 
هیأت مدیــره بیان کــرد: هنوز 
زمان برگزاری دوباره مجمع مشــخص نیســت و ابتدا هیأت مدیره 
باید جلســه ای تشکیل دهد تا برنامه ریزی مجدد صورت گیرد. این 
جلســه تا چند روز آینده تشکیل می شــود و احتمالًا در اواخر مرداد 

ماه مجمع را برگزار خواهیم کرد.
نجفــی افــزود: انتخابات هیأت مدیره خانه ســینما در چند دوره 
قبــل به این صورت بود که وزارت ارشــاد بــه نمایندگانی که صنوف 
انتخــاب می کردنــد کاری نداشــت، امــا حالا که دولت عوض شــده 
می گویند طبق قانون اول باید نماینده ها را به ما معرفی می کردید 
و بعــد مجمــع تشــکیل می دادید و ایــن موضوع را ســاعت ۲ ظهر 
دیــروز )یکشــنبه( به ما اطاع دادنــد. در حال حاضــر نماینده های 
صنوف مشــخص هستند و همه چیز درست است فقط باید آنها را 
بــه وزارت ارشــاد معرفی کنیم و با تأیید آنهــا مجمع برگزار خواهد 
شــد. در این بین تنها یک عده  این وضعیت را مصادره به مطلوب 
کردند، یعنی فکر کردند تشــکیل نشــدن مجمع نتیجه اَعمال آنها 

بوده در حالی که اصاً اینطور نیست. 

برگزاری جشنواره هنری »آوای مهر«
جشنواره هنری »آوای مهر« در جهت 
حمایــت از افــراد دارای معلولیــت، 
اســتان  بهزیســتی  اداره کل  ســوی  از 
تهــران و با مشــارکت خانه موســیقی 
ایــران، شــهرداری تهــران، خانه موزه 
دکتر معین و استاد امیرجاهد و دیگر 
نهادها در ســه بخش برگزار می شود. 
ســمانه زمانــی )رئیــس جشــنواره و 
مدیــرکل بهزیســتی اســتان تهــران( 
در ایــن بــاره گفــت: آییــن افتتاحیــه 
جشــنواره آوای مهــر روز چهارشــنبه 
مــورخ پنجــم مردادماه از ســاعت ۱۹ 
تــا ۲۰:۳۰ در خانه مــوزه دکتــر معین 
و اســتاد امیرجاهد برگزار می شــود و از سخنران های این برنامه دکتر 
علی محمد قادری )معاون وزیر و رئیس ســازمان بهزیســتی کشور(، 
حمیدرضا نوربخش )مدیرعامل خانه موســیقی ایران( و چهره های 
دیگر سیاســی، فرهنگی و هنری خواهند بود. او افزود: جشــنواره ویژه 
افراد دارای معلولیت اســت و در ســه بخش »موسیقی«، »ادبیات« 
و »خوشنویســی« برگــزار می شــود و لازم بــه ذکر اســت عاقه مندان 
می تواننــد روز بعــد از برگــزاری آییــن افتتاحیــه جشــنواره، یعنــی از 
تاریــخ ۶ مــرداد به بعد، آثار خود را به دبیرخانه جشــنواره به آدرس 
خیابان پیروزی، چهارصد دســتگاه، انتهای خیابان بایزید بسطامی، 

خانه موزه دکتر معین و استاد امیرجاهد ارسال نمایند.

آغاز فیلمبرداری سریال »عشق کوفی«

فیلمبرداری سریال »عشق کوفی«، به کارگردانی حسن آخوندپور و 
تهیه کنندگی سعید سعدی  آغاز شد.

»عشــق کوفــی« قــرار اســت روایتگــر یــک عشــق در کوفه ســال 
۶۱ هجــری قمــری باشــد و ماجــرای آن تــا واقعــه کربا و شــهادت 
سیدالشــهدا)ع( ادامه پیدا کند. شــبنم قربانی و ســعید شــریف دو 
بازیگــر اصلی این ســریال هســتند. ســریال »عشــق کوفــی« یکی از 
محصولات جدید ســازمان هنری رسانه ای اوج است که در شهرک 

غزالی ضبط خود را آغاز کرده است.

ë زنده نگاه داشتن موسیقی گذشتگان
داوود آزاد از جملــه هنرمنــدان عاقه منــد بــه 
موســیقی سنتی است و ســال های بسیاری است که 
در این ســبک فعالیت می کنــد، مکتبی که هدفش 
زنــده نــگاه داشــتن موســیقی گذشــتگان و حفــظ 
هویــت اصیــل و کهــن ایرانــی بــوده و هســت. ایــن 
هنرمند از ۱8 ســالگی به صــورت خودآموز آموختن 
موســیقی را فرا گرفته و عاوه بر تبحر درخوانندگی 
و آهنگســازی، آشــنا و مسلط به ســازهای موسیقی 
ایرانی همچون تار، ســه تار، عــود، رباب، تنبور و دف 
بوده و آلبوم های متعددی چون »مکتب تار تبریز« 
یادواره بیگجه خانی، »آی ایشیقی« قطعات آذری 
با تار ایرانی، »در بهار امید«، »نور جان«، »کوی تو«، 
»لیلی نامه«، »دیوان شمس و باخ« و... منتشر کرده 

است.
به گفته این هنرمند »رسالت هنر و هنرمند سوق 
دادن ذائقه مردم به ســوی تعالی و رشــد اســت اما 

تبلیغ وحمایتی در این زمینه صورت نمی گیرد.«
او در گفت و گــو بــا »ایــران« کــه به بهانــه اجرای 
تازه اش انجام گرفته، درباره فعالیت این روزهایش 
گفت: »در مدت زمان شیوع ویروس کرونا که اغلب 
فعالیت های هنری از جمله موسیقی نیمه تعطیل 
بودنــد و برنامه هــای آموزشــی و اجرای کنســرت ها 
به صــورت آنایــن برگــزار می شــد، از ایــن فرصــت 
اســتفاده کــردم و بــه کار آهنگســازی و در کنــار آن 
تمرین و نوازندگی تــار می پرداختم. مدتی به دلیل 
درد بسیار در ناحیه کمر، قادر به نواختن ساز نبودم، 

اما بحمدالله شرایط جسمانی ام بهتر است.
از  بــه شــیوه ای  اینکــه عاقه منــد  نکتــه دیگــر 
نوازندگی تار هســتم که به سبک قدما است و کمتر 
مورد توجه بوده و من همیشه شوق این را داشتم که 

ساز تار را به این شیوه روی سینه ام نگاهدارم و بنوازم 
مانند آنچه در دوران قاجار و در دســتان نوازندگانی 
همچــون درویــش خــان، میــرزا حســینقلی، میرزا 
عبدالله فراهانی و... دیده و شنیده شده است. براین 
اســاس ایــن دوران فرصتــی به وجــود آورد تا شــیوه 

نواختن به سبک قدما را براحتی انجام بدهم.«
داوود آزاد، از ابتدای فعالیتش، همت خود را در 
جست   جو و تحقیق در آثار گذشتگان موسیقی که به 
گفته او ریشه موسیقی ایرانی است، گماشته و از آثار 
اســتادانی چون غامحسین بیگجه خانی، مرتضی 
نی داوود، آقا حســینقلی، ســعید هرمزی و حسین 
طاهرزاده، ابوالحسن اقبال آذر و قمرالملوک وزیری 
بهــره بــرده اســت. او دربــاره این ســبک نوازندگی و 
توجه به هنر قدما، بیان داشــت: »نکته مهم درباره 
این شــیوه نوازندگــی، درخصوص فیزیک این ســاز 
اســت. طی تحقیقات و پژوهش هایی کــه در زمینه 
موســیقی قدما انجام داده ام به این نتیجه رســیدم 
شــیوه هایی کــه اســتادان آن دوران در نوازندگــی یــا 
اجرای موسیقی شــان انجام می دادند، صحیح تر از 
امروز اســت. به عنوان مثال طی این ســال ها و حتی 
در نســل امروز، ســبک نوازندگی ســاز تار به صورت 
قرار دادن ســاز روی پا اســت که در واقع پای راســت 
روی پــای چپ قــرار می گیرد و این شــیوه نوازندگی 
در طولانی مدت روی فیزیک بدن و مهره های کمر 
اثرات بــد و حتی جبران ناپذیری دارد و نوازنده های 
تار به مرور زمان دچار درد کمر و لگن خواهند شــد. 
مشکلی که برای من هم به وجود آمد. براین اساس 
به لحاظ فیزیک بدنی، شیوه نواختن ساز روی سینه 
بســیار مفیدتر است. نکته دیگر سونوریته ساز است 
کــه ایــن روش به مراتب بهتر از قرار دادن ســاز روی 
پا است و به لحاظ تکنیک نوازندگی از ساعد دست 

استفاده نمی شود، بلکه در این شیوه مچ دست کار 
اصلی را بر عهده دارد و اینها موارد مهمی در شیوه 
تار نوازی قدما اســت که می بایست از این تجربیات 

بهره بگیرم.«
 نواختن به شیوه قدما

او می گوید »شاید تنها کسی باشم که عاقه مند 
به نواختن ســاز تار به شیوه قدما هستم« و اظهار  
می دارد: »با مشــاهده تصاویــر آن دوران می توان 
دریافت اســتادانی همچون درویش خــان، میرزا 
حسینقلی، میرزا عبدالله، آقا غام حسین به این 
شیوه، تار می نواختند اما نسل بعد از این بزرگان، 
به دلیل تغییراتی که یحیی تارساز، در فیزیک ساز 
ایجاد کرد، شیوه نوازندگی به گونه ای دیگر شد. در 
واقع شــاید یکی از علت هایی که تار را روی پا قرار 
می دهند به سبب بزرگ شدن کاسه تار و افزایش 
عمق آن و طبعاً وزن بیشتر ساز باشد. اما فیزیک 
ســازهایی که در آن دوران نواخته می شد متفاوت 
بــود و عمــق کاســه ســاز بســیار کــم بــود و همین 
موضوع بــر وزن آن تأثیر گذاشــت و براحتی روی 
سینه قرار گرفت مانند سازهایی که استاد فرج الله 
خاچیک ساخته است. بنابراین به اعتقاد من، این 
شــیوه نوازندگی موجب می شــود فیزیک نوازنده 
آســیب نبیند. جالب اســت بدانیــد در جمهوری 
آذربایجان این روش نوازندگی متداول است چرا 
که از ابتدا این شیوه را آموخته اند و بدان عاقه مند 
هســتند و به همین ســبک نیز تأکید دارند و البته 
از دیدگاه عرفانی، اعتقاد دارند، ســازباید به قلب 
و ســر انسان نزدیک تر باشد. من نیز به سبب این 
عاقه مندی به دنبال ســازهای قدیمی هســتم تا 
با همان ســبک و ســیاق نوازندگی کنم. البته این 
شــیوه نوازندگــی اختیاری اســت و هرگــز اجباری 

بــه هنرجویانم نداشــته ام امــا معایــب و مزایای 
بــرای آنهــا تشــریح  ســازهای دیــروز و امــروز را 

کرده ام.«
ســمت  بــه  ســنتی  موســیقی  خواننده هــای   

پاپ خوانی رفته اند
او در ادامــه صحبت هایــش دربــاره تولیــدات 
تــازه اش درزمینــه آلبــوم گفــت: »چندیــن آلبوم 
موســیقی ام آمــاده انتشــار اســت و تــاش دارم 
به صورت فیزیکی منتشــر شــود اگرچه متأسفانه 
بازار موســیقی شــرایط نامســاعدی دارد و انتشار 
آلبوم به صورت فیزیکی بسیار سخت و هزینه بردار 
شــده اســت و این وضعیت موجــود به دلیل نبود 
قانــون کپی رایــت در کشــور ما اســت و بــه همین 
ســبب آثــار موســیقی براحتــی دانلود می شــوند 
و شــرکت های موســیقی هــم چنــدان تمایلی به 
خریداری یا حمایت از این نوع سبک موسیقی ها 

ندارند.«
این آهنگساز و خواننده از عاقه مندان موسیقی 
تلفیقی است و در این زمینه آثار بسیاری ارائه کرده 
اســت. داوود آزاد در ادامه افزود: »تصمیم داشــتم 
یک آلبوم که تلفیقی از موســیقی سرخپوست های 
امریکا بود و در نیویورک ضبط شده، منتشر کنم که 

داوود آزاد خواننده، آهنگساز و نوازنده در گفت و گو با »ایران« از کنسرت تازه اش و شرایط حال حاضر موسیقی می گوید

آینده خوبی برای موسیقی سنتی نمی بینم
ندا ســیجانی/ داوود آزاد، خواننده، آهنگساز 
و نوازنــده نام آشــنای موســیقی ایــران، پس 
از مدت هــا دوری از اجراهــای صحنــه ای در 
تهران، چهارشنبه پنجم مرداد ماه، تازه ترین 
کنسرت خود را در تالار وحدت برگزار می کند. 
او خرداد ماه امسال کنسرتی در شهرهای اهر و 
مشکین شهر برگزار کرد و حالا تصمیم دارد با 
مخاطبان پایتخت دیداری تــازه کند. داوود 
آزاد، در ایــن کنســرت در کنــار ســامر حبیبی 
)نوازنده کمانچــه(، امین حیــدری )نوازنده 
عود(، نبیل یوسف شــریداوی )نوازنده دف( 
وجعفر قاضــی اصغر )نوازنــده تنبک(، قرار 
است قطعات »شــبنم«، »میان خانه دل«، 
»جانیمــا قصدالییــن )ترکــی(«، »ســلطان 
خرابــات«، »مــن زمیانــه می شــوم«، »هــر 
چه بادا باد«، »هســتی هر هســت«، »سنین 
عشــقین )ترکی(«، »گفتمش روی تو جانا« و 
»من چنگ توام« که خود آهنگسازی اش را 

برعهده داشته است به اجرا درآورد.

متأسفانه به دلیل کرونا انتشار آن متوقف شد. باید 
بگویم جای تأســف اســت که اسپانســرها، به دنبال 
موســیقی پــاپ هســتند و حتی بــرای برخــی از این 
دوســتان اصالت و جدیت موســیقی چنــدان مورد 
اهمیت نیست و بیشتر به تبلیغ موسیقی های پاپ 
گرایش دارند و درواقع تمام تهیه کنندگان به سمت 
ایــن ژانر از موســیقی رفته اند و متأســفانه بهایی که 
بــرای موســیقی پــاپ داده شــده، ضربــه بزرگی به 
موســیقی ســنتی اســت و قابل جبران نخواهد بود. 
نکته دیگــر اینکه در حال حاضــر اکثر خواننده های 
موسیقی سنتی هم به سمت پاپ خوانی رفته اند و 
این فاجعه بزرگی در موســیقی آوازی ایران اســت.
حتی تارنوازان هم به ســمت پاپ نــوازی رفته اند و 

من آینده خوبی برای موسیقی سنتی نمی بینم.«
ë تبلیغات نادرست و تغییر ذائقه جامعه

ایــن نوازنــده تأکیــد دارد در شهرســتان ها توجه 
و عاقه منــدی بیشــتری بــه موســیقی ســنتی دیده 
می شود و در ادامه گفت: »باید بگویم حرکات منفی 
که بر موســیقی ســنتی وارد اســت، برخاف دیدگاه 
برخی دوســتان، برخاســته از ذائقه جامعه نیســت 
و این تبلیغات اســت که آنها را به ســوی دیگر سوق 
می دهــد چراکه ذائقه جامعه را می تــوان با تبلیغ و 
اطاع رسانی تغییر داد و کار هنر و هنرمند این است 
که ذائقه مردم را به ســوی تعالی و رشــد سوق دهد 
اما متأســفانه آنچنان که برای موســیقی پاپ تبلیغ 
می شود، نگاه جامعه تغییر کرده و چندان حمایت 
دولتی از ســوی ارگان های مســئول برای ایــن ژانر از 
موسیقی ها صورت نگرفته است و متأسفانه سلیقه 
مــردم با این نوع اطاع رســانی ها و تبلیغات تغییر 
کرده است. نکته جالب اینکه این اتفاقات بیشتر در 
تهران رخ داده و اگر سفری به شهرستان های اطراف 
داشته باشید خواهید دید هنوز هم به آثار موسیقی 
سنتی عاقه مند هستند و آن را می شنوند آنچنان که 
گویا موسیقی سنتی درآن مکان ها بیشتر حفظ شده 
اســت حتی در برگزاری کنسرت ها هم این موضوع 
به چشــم می خورد این درحالی اســت که در تهران 
سالن های موسیقی سنتی به سختی پر می شوند اما 

در شهرستان ها عاقه مندان بسیاری هستند.«
 موسیقی در کشور ما حالت تفننی دارد

داوود آزاد دو روز دیگــر کنســرتش را بــا قیمــت 
بلیت 8۰ تا ۳5۰ هزار تومان برگزار می کند و دراین 
باره بیان داشــت: »با شــرایط حال حاضر جامعه و 
تــورم و گرانی، قیمــت بلیت های 5۰۰ تــا 6۰۰ هزار 
تومانی معقول است، اگرچه اولویت مردم هستند. 
باید بگویم موســیقی در کشور ما حالت تفننی دارد 
اما باید شــرایطی فراهم شــود که همه مردم از این 
کنســرت ها بهره و لذت ببرند و البته موزیســین ها و 
سالن دارها هم بتوانند با اقتصاد روز جامعه حرکت 
کنند. خود من شــخصاً عاقه مند هســتم کنســرت 
رایــگان بــرای مردم برگزار کنم و شــاید بیــش از ۲۰ 
سال قبل با دفتر موسیقی وزارت ارشاد این پیشنهاد 
را مطرح کردم اما مورد موافقت قرار نگرفت و دیگر 

پیگیر این موضوع نشدم.«
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هادی حجازی فر دبیر نوزدهمین جشنواره نمایش عروسکی تهران- مبارک خبر داد

حضور پررنگ شهرستان ها در جشنواره امسال
گروه فرهنگی: دبیر نوزدهمین جشنواره نمایش 
عروســکی تهــران- مبــارک بــا اعــام ثبت نــام 
نزدیــک بــه ۱۰۰اثر بــرای رقابــت در جشــنواره با 
گذشــت ۲هفتــه از انتشــار فراخــوان، از حضــور 
امیدوارکننــده گروه های شهرســتانی خبر داد. به 
گــزارش خبرگزاری مهر، هــادی حجازی فر دبیر 
نوزدهمین جشــنواره نمایش عروسکی تهران- 
مبــارک بــا اعــام ثبت نــام نزدیــک بــه ۱۰۰اثــر 
بــرای رقابت در این جشــنواره با گذشــت حدود 
۲هفته از انتشار فراخوان، از حضور امیدوارکننده 
گروه های شهرســتانی در جشــنواره امســال خبر 
داد و تأکید کرد: استقبال خانواده تئاتر عروسکی 

از جشنواره بسیار مثبت بوده و امیدواریم امسال 
آثار درخشانی را شاهد باشیم. او با اشاره به اینکه 
از حدود ۱۰۰اثر عروســکی که تاکنون برای حضور 
در ایــن رویداد ثبت نــام کرده اند بیش از نیمی از 
آثار مربوط به گروه های تئاتری از شهرستان های 
مختلــف اســت، ابــراز امیــدواری کرد جشــنواره 
امسال شاهد حضور باکیفیت تر و قدرتمندتری از 
گروه های با استعداد و جوان در سراسر کشور باشد 
و فرصت دیده  شدن را دراختیار این گروه ها قرار 
دهد. حجازی فر ادامه داد: پیش بینی می کردیم 
رکــود در فضــای نمایــش  از چنــد ســال  پــس 
عروســکی به دلایلی مثل کرونــا و… ایجاد رونق 

دوباره در این حوزه با مشــکاتی همراه باشد اما 
این میزان اســتقبال، ما را به داشتن جشنواره ای 
با روح تازه و پر از اتفاقات خوب امیدوار کرد. دبیر 
جشــنواره در پایان با اشاره به حضورش در تبریز 
و گفت و گــو با فعالان نمایش عروســکی اســتان 
آذربایجان شــرقی کــه هفته گذشــته برگزار شــد، 
افزود: در این نشســت ضمن شــنیدن مشکات 
گروه هــا بــرای تولیــد آثــار نمایشــی، قرار شــد با 
حمایت های ستاد جشــنواره و همراهی فعالان 
تئاتر عروســکی ایــن اســتان، انجمن تخصصی 
نمایش عروســکی همزمــان با افتتاح جشــنواره 
تهران، در تبریز شــروع به فعالیت کند. عاوه  بر 

این، تا زمان برگزاری جشنواره سفر به استان های 
دیگر و گفت و گو با فعالان نمایش عروســکی در 
مراکز اســتان ها ادامه خواهد داشت. نوزدهمین 
جشــنواره بین المللی نمایش عروســکی تهران 
- مبــارک از ۲۲ تا ۳۰ مهــر ۱۴۰۱ به دبیری هادی 
حجازی فر در تهران برگزار خواهد شــد. ثبت نام 
برای شرکت در جشنواره از نیمه تیرماه از طریق 
 tehranpuppet.com سایت جشــنواره به آدرس
آغاز شــده و تــا پانزدهم مردادمــاه ادامه خواهد 
داشت. در بخش کودک و بزرگسال هر یک ۱۵اثر 
و در بخــش فضای باز هم ۱۰اثر برای شــرکت در 

جشنواره پذیرفته خواهند شد.


